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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-12 
Rijeka, 10. lipnja 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 14. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

14. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 10. lipnja 2024. godine (ponedjeljak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman članica VMO  
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Dragica Fadljević –Voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu  
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni. 

 Dražen Mataja, član VMO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Realizacija malih komunalnih akcija iz 2023. godine  
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Usvajanje zapisnika s 13. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

AD 1 Realizacija malih komunalnih akcija za 2023. godinu 
Predsjednik Vijeća dao je na uvid prisutnim članovima Vijeća izvješće o realizaciji malih komunalnih 
akcija za 2023. godinu koje je usvojeno na sjednici Gradskog vijeća održanoj dana06.lipnja 2024. 
godine. Izvješće je podijeljeno u dvije tablice U tablici 1. dan je pregled realizacije radova koji su se 
prenijeli iz prethodnih razdoblja u 2023. godinu. Realizacija je prikazana pojedinačno po zahvatima 
i po nositeljima poslova odnosno komunalnim i trgovačkim društvima kojima je temeljem Zakona o 
komunalnom gospodarstvu povjereno obavljanje navedenih poslova. U tablici 2. prikazan je pregled 
realizacije zahvata utvrđenih Planom raspodjele sredstava za komunalne prioritete u 2023. godini 
do zaključno s 31. prosinca 2023. godine. Predsjednik je podsjetio članove Vijeća da su dužni 
predložiti zamjensku lokaciju za prioritet pod nazivom Postava zaštitnih fleksibilnih stupića na dijelu 
prilaza stambenoj zgradi u ulici Jože Vlahovića kod kućnog broja 12. Vijeće je nakon kraće rasprave 
i jednoglasno usvojilo slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće prihvaća izvješće ali se traži da se za dugogodišnje čekanje rješenja zahvata 
koji su važni Mjesnom odboru zatraži obrazloženje od nadležnih. Prvenstveno se tu misli na 
projekt preregulacije prometovanja parkiralištem na dva nivoa Crnčićeva 5 sjeverno.  
Član Vijeća Klaudio Lazarić za zamjensku lokaciju je predložio postavu prometnog ogledala 
u Ulici Ivana Luppisa kod kućnog broja 7 što je Vijeće jednoglasno prihvatilo. 
 
AD 2. Dopisi građana 
 

 Stanari Becićeve 2 zatražili su odvoz grana koje su stanari sami posjekli 

Zaključak: Vijeće će uputiti zahtjev prema nadležnoj službi održavanja javnih zelenih 
površina 

 Stanari sa više lokacija (Crnčićeva, Hegedušićeva, Ivana Matetića Ronjgova, Simonettieva i 
dr.) obratili su se mjesnom odboru Sveti Nikola da uputi požurnice nadležnim službama koje 
su zadužene za košnju i uklanjanje korova i nepoželjne vegetacije, te grabljenje i uklanjanje 
smeća sa javnih zelenih površina, ali i gomilanja glomaznog otpada oko posuda za otpad. 
 

Zaključak: Vijeće će uputiti pitanje nadležnim Upravnim odjelima u Gradu Rijeci, 
Komunalnom društvu Čistoća d.o.o. i službi za uklanjanje nepoželjne vegetacija duž 
nogostupa, stubišta i prometnica, a naročito komunalnom redarstvu. 

 
 Stanarka Simonettieve ulice se je obratila MO-u Sveti Nikola radi učestalog nepropisnog 

odlaganja glomaznog otpada na platou bivšeg kioska. 
Zaključak: Vijeće će uputiti prijedlog pitanje nadležnom Upravnim odjelu u Gradu Rijeci, 
Komunalnom društvu Čistoća d.o.o, da se plato bivšeg kioska iskoristi kao plato za novi 
način skupljanja komunalnog otpada koji se uvodi , a naročito komunalnom redarstvu radi 
pojačane kontrole. 

 
 
AD 5 Razno 
 

 Predsjednik Vijeća upoznao je članove sa zahtjevima građana koji traže povrat linije 2A kako 
bi se rasteretila linija broj 6. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo slijedeći: 

Zaključak: Vijeće će uputiti pitanje KD Autotrolej dopisom i zatražiti očitovanje o mogućnosti 
ponovne uspostave prometovanja linije 2A ulicama Franje Čandeka i Novom cestom. 
 

 Predsjednik Vijeća upoznao je članove sa zahtjevom da se na ulazu ispred stambene zgrade 
Ivekovićeve 11 iscrta „X“  oznaka zabrane parkiranja i zaustavljanja radi nesmetanog ulaza 
u zgradu 
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Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog, te zaključilo da se Rijeka-plusu uputi 
zahtjev za iscrtavanje putem redovnog održavanja 
 

 Potpredsjednik Vijeća Branko Miljak predlaže obratiti se Rijeka-plusu da dostavi projekt koji 
je iz prioritet za 2023. godinu realiziran (prema e-mail informacijama) ali ga Vijeće nikako ne 
dobiva na uvid, te da se pošalju požurnice za sve neriješene zahtjeve koji su zatraženo u 
2023. i 2024. godini. Radi se o zahtjevima sanacija zida i uklanjanje nepoželjne vegetacije u 
Karasovoj 27, postava stupića kod posuda za otpad Crnčićeva 5, uklanjanje grana sa stuba 
Crnčićeva –Zametska kod broja 10 
 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo sve prijedloge 
 

 Voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu je upoznala prisutne članove Vijeća s razlozima 
zašto Grad Rijeka prostor dvorane Mjesnog odbora Sveti Nikola ustupa Waldorfskoj školi bez 
naknade, navodeći da se i drugim ustanovama na području Grada, koje brinu o djeci, izlazi 
u susret. Vijeće je zatražio obrazloženje od strane Gradonačelnika zašto se prostor ustupa 
privatnoj školi koja nastavu naplaćuje, te je Voditeljica gornjim navodima pojasnila te razloge. 
Kako Vijeće i nadalje nije bilo zadovoljno obrazloženjem Voditeljica je predložila da se zatraži 
prijem kod Gradonačelnika. Predložila je pozvati, pored Direkcije za mjesnu samoupravu i 
predstavnike Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport i mlade, Upravnog odjela za 
gradsku imovinu, te predstavnike Waldorfske škole.  
Vijeće je nakon duže rasprave jednoglasno donijelo slijedeći: 
 

Zaključak: Vijeće nije zadovoljno obrazloženjima i jednoglasno je prihvatilo prijedlog za 
prijem kod Gradonačelnika sa svim predloženim odjelima i Waldorfskom školom, gdje se 
nadaju dobiti zatražena pojašnjenja i konkretni pomak u rješavanju problema s prostorom 
koji dijele Waldorfska škola i Vijeće MO Sveti Nikola. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)stranice. 

 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


